
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 22. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 95

Vil ministeren oplyse, hvor mange sygeplejersker der i dag arbejder på deltid på landets

sygehuse? Vil ministeren samtidig oplyse, hvor mange af disse ministeren forventer vil ar-

bejde fuld tid, hvis de fik muligheden? Oplysningerne bedes både angivet for antallet af

personer, der vil gå på fuld tid med det samme (dvs. det første år) og på længere sigt

(dvs. det fulde potentiale), og hvad det vil give af udgifter og beskæftigelseseffekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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